
Referat af FHF’s ordinære generalforsamling 2023 

Torsdag d. 18. januar 2024 kl. 16 · Valencia (Dreyers Fond), baghuset på Vesterbrogade 32

Cirka 30 medlemmer deltog.

Medlem af bestyrelsen Annesofie Becker bød velkommen.

Dagsorden ifølge Vedtægternes § 5. 1.

1. Valg af dirigent.
 Jakob Lange blev valgt.
 
 Dirigenten kunne konstatere, at formalia for generalforsamlingen sådan nogenlunde var
 overholdt.  

2. Bestyrelsens beretning
 Annesofie Becker henviste primært til den udsendte skriftlige beretning, hvorefter hun kort   
 resumerede hovedpunkterne.

 I den efterfølgende drøftelse af beretningen tog 4 medlemmer ordet med indlæg om: Lille Ama 
 lienborg, Palads, Lynetteholmen, Københavns Kommunes overvejelser om nedlæggelse af Stad 
 sarkitektembedet og usikkerheden om Holmens fremtid.   

 Beretningen blev godkendt.

3. Fremlæggelse af det reviderede årsregnskab til godkendelse. 
 Årsregnskabet blev udsendt med mail d. 16. januar 24. Det var af tidsmæssige årsager ikke
 revideret.

 Jenny Becker oplyste, at udgiften til Bevar Palads Plakater på godt 32.000 kr. i betragteligt om 
 fang ville blive modregnet gennem salg af plakater.   

 Dirigenten oplyste, at regnskabet ville blive revideret snarest af de valgte revisorer. 

 Regnskabet blev taget til efterretning.

4. Fastsættelse af kontingent. 
 Bestyrelsens forslag om uændret kontingentsatser blev godkendt.

5. Forslag fra bestyrelsen, vedtægtsændringer og indkomne forslag i øvrigt
 Der var ingen forslag



6. Valg af medlemmer til bestyrelsen
 
 Ida Præstegaard, Annesofie Becker og Charlotte Feldning blev genvalgt for 2 år.
 (I ulige år er 3 af bestyrelsens 7 medlemmer på valg).
 
 Jacob Bloch og Leif Hansen blev genvalgt som suppleanter for 1 år.  

7. Valg af 2 revisorer
 Leila Krogh og Jakob Lange blev valgt for 1 år

8. Eventuelt
 Ingen ønskede ordet

Dirigenten afsluttede generalforsamlingen kl. 16.45

Formanden takkede dirigenten. 

Bilag udsendt til medlemmerne d. 16. januar 2024:

Bestyrelsens beretning
Årsregnskabet


